
 
Kort verslag agendacommissie 

Datum 02-04-2024 

Aanwezig: De heren Hofland (voorzitter), Schokker (GB), Brinkhuis (BB), Neimeijer (CDA), Melenhorst 

(VVD), Mulders (GL), Folgers (D66) en Van der Wilt (PvdA) en de dames Van Esterik 

(gemeentesecretaris, Zomer (griffier) en Klein Wolterink (raadsadviseur) 

Afwezig: - 

 

  
1 

 

Opening 

 

2 

 

Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3 

 

Mededelingen 

De griffier deelt mee dat de installatie van de nieuwe burgemeester zal plaatsvinden tijdens 

een bijzondere raadsvergadering op maandag 10 juni 2024. Deze vergadering begint om 

19.45 uur. 

 

4 

 

Ingekomen stukken 

 

Van: Annet ten Hoff < annet.ten.hoff@steenwijkerland.nl&gt; 

Verzonden: 28 maart 2024 12:28 

Onderwerp: oproep GR-en aan raads- en statenleden 

 

Dag collega’s, 

 

Zouden jullie bijgaande oproep van de vier gemeenschappelijke regelingen (VRIJ, GGD, OD 

en RSj) naar jullie raads- en statenleden willen sturen? We willen de bestaande kopgroep, 

bestaande uit vertegenwoordigers van de vier GR-en en een aantal griffiers, graag uitbreiden 

met enkele raads- en/of statenleden. Deze kopgroep gaat vervolgens in mei werkvormen 

verkennen die het contact tussen raden en GR-en op een meer gestructureerde wijze vorm 

kunnen geven. 

 
Afgesproken wordt dat de griffie Aaltje Booijink vanuit Raalte zal aanmelden voor de 

kopgroep. 

 

5 

 

Kort verslag van de vergadering van de agendacommissie van 12 maart 2024 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

6 

 

Openstaande actiepunten agendacommissie per 28 maart 2024 

De actiepuntenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

7 

 

Terugblik raadsvergadering 15 februari en 14 maart, rond-de-tafelgesprekken van 21 

en 28 maart 2024 

In de agendacommissie van 12 maart is op verzoek van de heer Schokker afgesproken de 

evaluatie van de raadsvergadering van 15 februari te verplaatsen naar de volgende 

agendacommissie.  Er zijn in de afgelopen periode verschillende gesprekken gevoerd en er 
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zijn / worden door GemeenteBelangen gesprekken gepland met alle fracties. De gesprekken 

zullen plaatsvinden onder leiding van een externe. Het duurt nog enige tijd voordat deze 

gesprekken afgerond zullen zijn. 

De fracties worstelen met het feit dat er sprake is van eenzijdige informatie. Op dit moment is 

er een soort van radiostilte met betrekking tot het onderwerp gemeentehuis. 

Iedere fractie moet vrij zijn om hun standpunt te delen, zonder dat daar meteen een 

tegenreactie op komt. Het voorstel is om alle communicatie over het gemeentehuis via 

onderlinge afstemming tussen de fractievoorzitters te laten verlopen. De fractievoorzitters 

bespreken dit in hun fractie of dit haalbaar is en stemmen dit onderling af. 

 

Raadsvergadering14 maart:  er is veel waardering voor het proces m.b.t. de opgave Groei. 

Minpunt tijdens deze raadsvergadering was het intimiderende gedrag van een aanwezige 

inwoner bij het agendapunt correctieve herziening Schanebroeksweg. Terugkijkend had er 

bij de vaststelling van het bestemmingsplan een jaar geleden meer aandacht moeten zijn  

voor de afstand 50 / 38 meter. Hiermee had misschien de ontstane onrust en de verkeerde 

verwachtingen kunnen worden voorkomen. 

Bij twee onderwerpen van deze raadsvergadering zijn op een laat tijdstip nog stukken 

toegevoegd. Dat schept verwarring. Afgesproken wordt dat na de rond de tafel, waarbij 

insprekers gelegenheid hebben hun inbreng te leveren en dit indien gewenst toegevoegd 

wordt  in iBabs, er geen stukken meer worden toegevoegd, anders dan toegezegde 

informatie / beantwoording van vragen van raadsleden door het college. De uiterste termijn 

hiervoor is in principe de dinsdagmiddag voorafgaand aan de raadsvergadering. 

Rond de tafel 21 maart en 28 maart: fijne gesprekken.  
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Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprek van 11 april 2024 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 
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Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprek van 18 april 2024 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

10 

 

Voorstel tot vaststelling agenda raadsvergadering van 25 april 2024 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

11 

 

Strategische raadsagenda: startnotitie 'eenvoudig geregeld' 

De heer Brinkhuis geeft een korte toelichting op het vervolgproces. Voor de rond de tafel van 

23 mei zullen één of meer sprekers worden uitgenodigd en zal de startnotitie worden 

besproken.  

 

12 

 

Verslag van 'het goede gesprek' van 7 maart 2024 

Helder verslag, maar er zit een zekere mate van zekerheid  in die niet tijdens de rond de tafel 

zo hard is gemaakt. De uitkomsten zijn niet meer dan een indicatie. De griffie voegt dat nog 

toe aan het verslag en stuurt het verslag door naar het college. Het college neemt de 

uitkomsten uit het verslag, voor zover mogelijk, op hoofdlijnen mee in de kadernota 2025-

2028 en zal dit verwerken in de begroting 2025-2028.. 

 

13 

 

Afsluiting gemeenteraad voor zomerreces 

Het voorstel is om op vrijdag 5 of vrijdag 12 juli met elkaar het seizoen af te sluiten. Het 

voorstel is om 's middags te starten met een inhoudelijk programma met aansluitend een 

hapje en drankje.  De agendacommissie heeft voorkeur voor vrijdag 5 juli en vraagt de griffie 

om met een voorstel hiervoor te komen.  Actie: griffie. 

 

14 

 

Lange Termijn Agenda 

De agendacommissie neemt kennis van de LTA. 
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Lijst van Bestuurlijke Toezeggingen 

De agendacommissie neemt kennis van de LBT. 

 

16 

 

Rondvraag 

De heer Mulders heeft  als vertegenwoordiger van de gemeenteraad in de klankbordgroep 

RSAB overleg gehad met de wethouder. Met name om dat in de klankbordgroep het beeld 

bestaat dat de gemeente Raalte niet erg actief is en er wel sprake is van een 

inspanningsverplichting.  De voorzitter meldt dat er volgende week (week 15) vanuit het 

college een besluit komt met betrekking tot wind.  De heer Mulders merkt op dat de 

gemeenteraad van Raalte heeft uitgesproken regie te willen hebben, maar de 

klankbordgroep concludeert dat Raalte  dat tot op heden niet laat zien.  

De volgende stap is de warmtetransitie, daarvoor zijn ook nog geen acties ondernomen, 

waarbij moet worden opgemerkt dat de warmtetransitie vooral een proces per gemeente is. 

De griffier geeft aan dat enige tijd geleden is afgesproken dat voordat een 

vertegenwoordiger van de gemeenteraad op pad gaat naar de klankbordgroep RSAB of naar 

de Regio Zwolle er eerst overleg is met de portefeuillehouder, de ambtenaren en de 

vertegenwoordiger. De griffie houdt hier toezicht op. 

 
16 

 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.30 uur. 

 


